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Protokoll fört vid  

Sveriges Olympiahistoriska Förenings styrelsemöte den 3 september 2024. 
Organisationsnummer: 802013-9153 

 
Plats: SCIF:s lokaler i Stockholm Stadion 
Närvarande: Per-Anders von Scheele(PA), Anders Engström(AE), Sten Feldreich(SF), Göran Löwgren(GL), Birger 

Fält(BF), Jan Ternhag(JT), Lennart Bernström (LB, via mobil) 
Tid: Kl15:00 – 17:10 
 
§ 1 Öppnande. 

Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat. 
 
§ 2 Protokollförare 

JT valdes till dagens protokollförare  
 
§ 3 Dagordning  

Den av ordförande förslagna dagordningen med 2 st kompletteringar (§ 13 och § 14) godkändes 
 
§ 4 Mejl eller WhatsApp?  

Mötet diskuterade om styrelsen ska kommunicera med e-post eller via WhatsUp 
Beslut: officiell kanal e-post, diskussioner / frågor WhatsUp 

 
§ 5 Protokoll från 24-06-25  

Protokollet från konstituerande mötet 22 april och föregående styrelsemöte 25 juni lades till handlingarna 
 
§ 6 Ekonomisk rapport, antal medlemmar som betalt  

BF meddelade att ekonomin är god, 387 st medlemmar har betalat medlemsavgiften för 2024, 28 nya 
medlemmar i år 

 
§ 7 Höstmötet 

Datum 4 nov, alt datum 11 nov, kl 18, plats Gröne Jägaren, inga formella punkter tas upp på mötet, PA tar 
kontakt med Bullen på Gröne Jägaren, pris meddelas senare, pristak 225 kr 
Föredragshållare: PA har varit i kontakt med Anders Kristiansson som ännu inte gett klart besked. PA tar 
kontakt senare denna vecka. LB tar kontakt med Vanessa Kamga. 
 

§ 8 Nästa SOF-Bulletinen  
Tidningen, nr 3/2024, är nästan färdig, preliminärt klar i början av oktober, kommer ut i god tid innan Höstmötet 
SF och GL berättade för mötet om innehållet 

 
§ 9 Hemsida, erbjudande om medlemskap  

PA skriver en text med ett erbjudande om att bli medlem i SOF och då får dom 2 kommande nummer av 
Bulletinen, erbjudandet läggs ut på hemsidan, vi ska skicka ut erbjudandet även till medlemmar i vår FB-grupp 
via messenger, dom som blir medlem kommer få nästa nr digitalt och nästa nr i sin brevlåda 
 

§ 10 Biblioteket  
Museichef Daniel Wetterskog Riksidrottsmuseet skulle idag komma till vårt bibliotek, men mötet avbokades, nytt 
datum 25 sep 
 

§ 11 FB, artiklar (tio bästa?)  
Förslag för att få mer besök på hemsidan. Jan Hanssons artiklar från OS ska läggas upp på hemsidan, Lasse 
Sandlins frågesport 
 

§ 12 Kontakt med SOK och Svenska Olympier  
PA skriver ett förslag på brev och skickar ut till övriga i styrelsen 
 

§ 13 Vålådalen 
Upplands Idrottshistoriska förening ordnar en resa från Uppsala 11 – 13 september, buss för 50 st bokad, 37 st 
anmälda, föredragshållare i Vålådalen Tomas Gustavsson och Rikard Grip 
 

§ 14 Projekt för ansökan till SCIF 
Vi kan bara söka pengar till ett specifikt projekt, inte löpande verksamhet, förslag: digitalisering av våra böcker 
lämpligt något som handlar om OS 1912 eller Ryttar-OS 1956, PA och GL pratar med varandra om denna 
möjlighet att söka pengar, JT är villig att scanna böcker. 

 
§ 15 Övrigt  

AE föreslog kommande föredragshållare på våra möten, Tom Alandh och en person som hade hand om 
säkerheten vid i OS-Paris, vilket var den svenska Säkerhetspolisens uppdrag vid OS i Paris? 
 

§ 16 Nästa möte 
Mötet beslöt att nästa möte hålls den 22 oktober kl 15, plats meddelas senare 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet avslutat 


